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Trafikudvalget har i brev af 19. marts 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
10 – L 84, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 10:

"Er ministeren enig i, at de amtsveje der overføres til staten ikke i så høj 
grad som nu vil skulle konkurrere med andre lokale opgaver, og at en kon-
sekvens derfor kan blive en tendens til ukritisk at udvide disse veje med 
øget bilisme til følge."

Svar:

Jeg er ikke enig i, at en overflytning af dele af amternes veje til staten vil 
indebære en risiko for ukritisk udbygning af vejene. 

Når staten skal prioritere hvilke veje, der skal udbygges sker det på bag-
grund af en samlet vurdering med udgangspunkt i grundige analyser af det 
trafikale behov og hvor det er samfundsøkonomisk rationelt at anvende 
statens midler. Sådan vil det også være efter gennemførelsen af kommunal-
reformen.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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